
Dopravná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
Košice: 4. 10. 2012 
Číslo: 1467/2012-RU16/30730 
Vybavuje: Ing. Radovan Hužvík 

e-mail: Radovan.Huzvik@vucke.sk 
Telefón: 055/7268 254 
Fax: 055/7568 259 

 
 

ZÁPISNICA 
zo 17. zasadnutia  

Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
konaného 3. 10. 2012 

 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie 
2. Plnenie uznesení 
3. Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 

18. zasadnutí Zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 22. októbra 2012. 
a) Bod č. 5  Poskytnutie dotácií nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 
zmien a doplnkov     

b) Bod č. 6  Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 
samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 
samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 
a doplnkov  

c) Bod č. 7  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 
o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach 
sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

d) Bod č. 11  Spolufinancovanie projektu Cyklotrasa Veľký Mili č   
e) Bod č. 12  Správa o činnosti organizátora regionálnej integrovanej dopravy - ORID, s. r. o. 

Košice      
4. Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
5. Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
6. Rôzne 
7. Záver zasadnutia 
 
 
K bodu č. 1 
Otvorenie 
 
Vyjadrenie: 

Rokovanie dopravnej komisie (ďalej len „DK“) otvorila Mgr. Lea Grečková, predsedníčka 
DK, ktorá privítala prítomných členov komisie a Ing. Krempaského, riaditeľa ORID, s.r.o.. 
Následne ospravedlnila neúčasť Ing. Bartoša, riaditeľa SC KSK a Ing. Olexu, PhD., vedúceho 
Odboru dopravy Úradu KSK, ktorého zastupuje Ing. Bartková z Odboru dopravy Úradu 
Košického samosprávneho kraja. 

Predsedníčka DK požiadala členov komisie, aby sa vyjadrili k programu.  
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Uznesenie: 
Členovia DK odsúhlasili navrhovaný program zasadnutia. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10   Za: 10   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

K bodu č. 2 
Plnenie uznesení 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK požiadala tajomníka DK o informovanie plnenia uznesení z ostatného 
zasadnutia komisie. Ing. Hužvík informoval o splnení všetkých uznesení z predchádzajúceho 
zasadnutia DK. Prítomní nemali žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10  Za: 10   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

 

K bodu č. 3 
Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 
18. zasadnutí Zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 22. októbra 2012 
 

Vyjadrenie: 
Predsedníčka DK požiadala prítomných, aby sa vyjadrili k materiálom „Poskytnutie 

dotácií nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ a „Informácia 
o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle 
Všeobecne záväzného nariadenia KSK č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 
zmien a doplnkov“. Prítomní nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Predsedníčka DK požiadala Ing. Juskovú, vedúcu Odboru sociálnych vecí a zdravotníctva 
Úradu KSK, aby prezentovala „Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického 
samosprávneho kraja o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia 
v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho 
kraja“. Ing. Jusková predstavila materiál a následne predstavila aj materiál „Optimalizácia 
siete sociálnych služieb poskytovaných zariadeniami v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 
samosprávneho kraja – 3. etapa“, o ktorom zaznelo v uplynulých dňoch niekoľko nepresností, 
ktoré považuje za potrebné upraviť na pravú mieru a preto vytvára priestor na prípadné 
otázky. Mgr. Grečková uviedla, že s predloženým materiálom nemôže súhlasiť, nakoľko ide 
podľa nej o nesprávnu cestu a domnieva sa, že podobné zariadenia majú byť rodinného typu 
a nie sa sťahovať do nemocníc. Zároveň uviedla, že ekonomické ukazovatele nie sú v tomto 
prípade zásadným argumentom a ide o zásadný zásah do života mnohých ľudí. 

Ing. Jusková zdôraznila, že 1. a 2. etapa optimalizácie umožnila pri nezvýšení výdavkov 
udržať sociálny systém v našom kraji. 3. etapa hovorí o centralizácii riadenia jednotlivých 
sociálnych zariadení a znížení prevádzkových a správnych nákladov, pričom sťahovanie 
klientov nie je nevyhnutné, nie je predmetom uznesenia a nie je podmienkou optimalizácie. 

Následne Mgr. Grečková odporučila doplnenie uznesenia k materiálu „Optimalizácia siete 
sociálnych služieb poskytovaných zariadeniami v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 
samosprávneho kraja – 3. etapa“ o doplnenie textu v bode b): „s tým, že klienti terajšieho 
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Domova sociálnych služieb AMALIA ostanú v pôvodných priestoroch na Košickej 29 
v Rožňave.“. 

Predsedníčka DK požiadala prítomných, aby sa vyjadrili k materiálu „Spolufinancovanie 
projektu Cyklotrasa Veľký Mili č“. Prítomní diskutovali o zodpovednosti obcí pri zapojení do 
veľkých projektov a úlohe KSK pri „záchrane týchto obcí“ v kontraste s vývojom príjmovej 
časti rozpočtu KSK. 

Predsedníčka DK požiadala Ing. Krempaského, aby prezentoval materiál „Správa 
o činnosti organizátora regionálnej integrovanej dopravy - ORID, s. r. o. Košice“. Ing. 
Krempaský uviedol, že materiál obsahuje úplnú informáciu o činnosti ORID, s.r.o., pričom 
zdôraznil tri momenty činnosti ORID, s.r.o., a to aktívnu účasť na parciálnych poradách 
k tvorbe cestovných poriadkov, tvorbu prepravného poriadku integrovanej dopravy, ktorý je 
momentálne na pripomienkovaní na ZSSK a pilotný projekt informačných tabúľ (prvá 
osadená v obci Ploské), ktoré poskytujú aktuálne informácie o autobusových spojoch. 
Prítomní nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

 

Uznesenie: 
Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiály:  

„Poskytnutie dotácií nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 
samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ 
„Spolufinancovanie projektu Cyklotrasa Veľký Mili č“. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10  Za: 10  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK doplniť uznesenie  k materiálu  
„Optimalizácia siete sociálnych služieb poskytovaných zariadeniami v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Košického samosprávneho kraja – 3. etapa“ o text v bode b):  

„s tým, že klienti terajšieho Domova sociálnych služieb AMALIA ostanú v pôvodných 
priestoroch na Košickej 29 v Rožňave.“ 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10  Za: 10  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál 
„Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o výške úhrady 
za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych služieb 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja“. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10  Za: 9  Proti: 0 Zdržal sa: 1 
 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie materiály: 
„Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ a  
„Správa o činnosti organizátora regionálnej integrovanej dopravy - ORID, s. r. o. Košice“. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10  Za: 10  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 4 

Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
 

Vyjadrenie: 
Predsedníčka DK požiadala o informáciu o aktuálnom stave vo verejnej doprave. Tému 

pravidelnej autobusovej dopravy prezentoval Ing. Hužvík, ktorý informoval o prebiehajúcich 
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parciálnych poradách k tvorbe cestovných poriadkov platných od 9. decembra 2012. Účasť 
zástupcov Odboru dopravy Úradu KSK, ZSSK, ORID, s.r.o. a zástupcov obcí v sídle 
autobusových dopravcov má za cieľ zabezpečiť optimálnu koordináciu autobusovej 
a železničnej verejnej dopravy. Dopravcovia zároveň, v súlade s platnou zmluvou, 
predkladajú návrhy na obmedzenie nevyužitých alebo takmer nevyužitých autobusových 
spojov a zástupcovia obcí predkladajú návrhy podľa požiadaviek cestujúcej verejnosti. 
Nákladovosť autobusovej dopravy je i naďalej negatívne ovplyvňovaná vývojom cien 
pohonných látok. Dodatok na rok 2012 zatiaľ nie je s dopravcami podpísaný, pričom 
sa pokračuje v plnení záväzkov v znení dodatku č. 2 dlhodobej zmluvy. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10   Za: 10   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 5 
Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK poskytla aktuálne informácie o cestnom hospodárstve. Informovala 
o predpokladanom termíne vyhlásenia výziev MDVRR SR z ROP na projekty KSK 6-10 
(10/2012) a príprave SC KSK na zimnú údržbu. Prítomní následne diskutovali o nekvalitnej 
organizácii dopravy zo strany SC KSK pri vykonávaní opráv na cestách a nedostatočnej 
činnosti pri údržbe ciest (kosenie, úpravy krajníc) v južnej časti okresu Košice - okolie. 

 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie.  
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10  Za: 10   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 6 
Rôzne 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK požiadala prítomných o návrhy na témy, no prítomní nepredložili žiadne. 

 
K bodu č. 7 
Záver zasadnutia 
 
Vyjadrenie: 

Mgr. Lea Grečková poďakovala prítomným za ich aktívnu účasť a uzavrela zasadnutie 
Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 
 

 

...................................................... 
Ing. Radovan Hužvík 

tajomník komisie 

...................................................... 
Mgr. Lea Grečková 
predseda komisie 

 


